
 

 
 

Poznań, 5 listopada 2019 r. 

 

Interpelacja 

ws. segregacji śmieci na poznańskich cmentarzach  

   

Szanowny Panie Prezydencie,  

Zwracam się z uprzejmą prośbą o rozważenie możliwości postawienia na poznańskich 

cmentarzach pojemników do segregowania odpadów. Ze wstępnego rozeznania wynika, iż polskie 

miasta od kilku lat starają się wdrożyć tego typu rozwiązania, czego dowodem może być na 

przykład Częstochowa. Z takich działań miasto zyskałoby pod względem ekonomicznym, ale 

również przyczyniłoby się docelowo do ochrony naszego środowiska. Prośba jest o tyle 

uzasadniona, iż na nekropoliach niezwykle łatwo dokonywać segregacji – w zdecydowanej 

większości wyrzucane są bowiem znicze (plastikowe lub szklane; mające w środku wypalone 

plastikowe wkłady) lub kwiaty bądź wiązanki (żywe lub sztuczne), dlatego też pojawienie się 

kontenerów na plastiki, szkło i odpady zielone całkowicie rozwiązywałoby problem.  

 

  

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 
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